
     Schriftelijke vragen (ex art. 41 RvO)

Mooie Meent

Hilversum, 25 mei 2023

Geacht college,

Dinsdag 23 mei werden de bewoners van de mooie Meent geïnformeerd over de 
resultaten van een enquête die in samenwerking met de gemeente over de 
woningbehoefte van Meentenaren is gehouden.  

Nu is de woonbehoefte in de Meent al jarenlang inzet van onderzoek en discussie.
Voor 2018 is gestudeerd op appartementen in of op het winkelcentrum. Men noemde dit 
plan Meentzicht 2.
In 2018 werd opnieuw gesproken over Meentzicht 2, maar op een alternatieve centrum 
locatie. Ook dit plan is niet gerealiseerd. 
In generieke bewoordingen is voor beide Meentzicht 2 projecten aangegeven dat ze 
financieel niet uitkwamen. 

In de startnotie Meent staat (p.3): "Er is gekeken naar de haalbaarheid op basis van 
gemeentelijk beleid en financiën. Het verder verkennen blijkt in alle tot nu toe 
onderzochte scenario’s niet passend binnen de gemeentelijke financiële en 
beleidsmatige kaders." Dit is vaag.

Vraag 1.  Kunt u voor alle tot nu toe onderzochte scenario's de scope van het project en 
de financiële onderbouwingen delen met de raads-en-commissieleden?

De Collegebrief ‘Inhoudelijke reactie op wijkagenda 2018-2019 Hilversumse Meent' van  
18 december 2018 (p.3) stelt: "Bredere scope: senioren en geschikte huisvesting. Uit 
berekeningen door TNO zou blijken dat er in Hilversum tot aan 2030 - conform de 
behoefte onder de gehele bevolking - voldoende toegankelijke en of zorggeschikte 
woningen zijn." 

Vraag 2. Hoeveel van de sociale huurwoningen in de Meent zijn levensloopbestendig? 
Vraag 3. Hoeveel sociale huurwoningen telt de Meent anno 2023?
Vraag 4. Hoeveel sociale huurwoningen telde de Meent anno 2013?
Vraag 5. Indien verkocht, welk aantal en door welke woningcorporatie?
Vraag 6. Indien omgezet van sociaal naar een duurder huursegment, welk aantal en 
door welke woningcorporatie? 



De gemeente liet tijdens de bijeenkomst met de bewoners het volgende onbenoemd: 
"Een oplossing die we nader willen onderzoeken is of de locatie kan worden vergroot 
en/of in samenhang met andere locaties kan worden ontwikkeld."  

Vraag 7. Kunt u aangeven wat hiermee wordt bedoeld?  (Vergroot tot wat? 
Ontwikkeling in samenhang met welke andere locaties?) 
(zie 'Startnotitie Uitvoeringsagenda Wonen Hilversumse Meent', p.3)

Overigens staat ten onrechte in de Startnotitie "Er is in opdracht van de raad een studie 
naar verdichtingsmogelijkheden voor de Hilversumse Meent gedaan." 
Dit initiatief ging uit van enkele leden van de raad, maar niet van de raad als zodanig. 

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet. 

Edwin Göbbels


